

2020-2留学生本科教养科目选课通知(部分科目)
(竹田本科留学生)

2020-2nd Semester International Undergraduate Student's
Elective Classes Registration(Selected Subject)
(Jukjeon Campus International Undergraduate Student)

2020-2학기留学生本科教养课选课通知如下。
请将以下内容熟知后再进行选课

This Announcement is about 2020-2nd Semester International Undergraduate student Elective Class Registration.

Please refer to the information below and take the class registration carefully.

- 详细内容 -

-다 음-

1. 选课说明

1. Class Registration Guide

- 가. 受理时间: 2020.08.19(周三) ~ 08.20(周四)截止[韩国时间]
 - * 08.20(周四) 23点59分之后到达的电子邮件将无法对公告附件中的教养课程进行申请
- 나. 受理方法: 留学生个人将邮件发送至指定邮箱后,全球教育组对教养课进行强制输入
- 다. 填写方法: 参考附件1之后填写附件2的申请书
 - * 填写申请书时务必在一页内完成(请保证申请书不写到第二页后发送邮件)
- 디. 邮箱地址: godku@dankook.ac.kr
 - * 邮件题目规定 → 学号/ 姓名 / 学科
例子) 32201234 / KIM DANKOOK / 커뮤니케이션학부
 - * 只认证最初到达的第一份邮件内容, 重复发送邮件时也将根据最初到达的第一份邮件来进行强制输入(其余邮件将被删除)

- A. Registration Period: 2020.08.19(Wed) ~ 08.20(Thu) [Korean Time]
 - * If the email passes 08.20(Thu) 23.59 it will not be counted and the classes will not be registered
- B. How to Register: Each student must send the registration through email and then the Global Education Team will do the compulsory course registration.
- C. How to Write: Please Refer to Attached file 1 and fill the registration form which you can download at Attached file 2
 - * Please keep the registration form in 1 page (Make it no more than 1 page -> Email)
- 다. Email: godku@dankook.ac.kr
 - * Email Title → Student Number / Name / Major
E.g.) 32201234 / KIM DANKOOK / 커뮤니케이션학부
 - * Only the FIRST email will be counted, eventhough we received more than 1 email we will still only register the first email and delete the other emails.

确认附件1中的教养课科目 → 根据附件2填写申请表 → 发送邮件(与附件2一起发送)
* 本次公告中没有的教养课科目,需要学生本人自行在08.21(周五)选课时进行申请

Check the Elective Classes List in the Attached1 → Fill in the form in Attached 2 → Send Email(Attach the registration form Attached2)
* For the classes that are not in the list must be registered by yourselves at 08.21(Fri) Second Period of Class Registration

2. 选课科目

2. Available Courses

- 参考[附件1], 只将该PDF文件中包含的科目填写至[附件2]的表格中, 发送邮件进行申请
- *除该PDF文件中包含的科目之外,其他教养科目需在08.21(周五)第2次选课日时学生本人在 **웹정보** 登陆后自行进行选课 (发送邮件时将无法认证)

- Please Refer to [첨부파일1], you only can write [첨부파일2] the courses that are listed in the PDF file , send the email to register.
- * For the elective courses that are not listed in the pdf file [Attached 1] must be registered by own self at 08.21(Fri) second period of Class Registration through WebInformation (웹정보). (It will not be registered if you send it through email)

3. 2020-2学期授课类型

<专业及教养课申请>

序号	区分	授课类型	授课方式	备注
1	전공	온라인강의1	全面线上授课 (事前录像)	韩国境内/韩国境外皆可申请
2	전공	온라인강의2	全面线上授课 (事前录像+部分实时视频授课)	韩国境内/韩国境外皆可申请

- 附件: 1. 학부 유학생 교양수업 수강신청 교과목 목록(죽전)
2. 20-2학기 교양수업 수강신청서(죽전)

3. 2020-2nd semester Lecture Style

<Major and Elective Class Registration>

순번	구분	강의유형	수업방법	비고
1	Major 전공	Online Course1 온라인강의1	Full Online Course (Pre-Recorded Video)	Available for students both in Korea or their own country.
2	Major 전공	Online Course2 온라인강의2	Full Online Course (Pre-Recorded Video + Real Time Video Lectures)	Available for students both in Korea or their own country.

Attached 첨부: 1. 학부 유학생 교양수업 수강신청 교과목 목록(죽전)
2. 20-2학기 교양수업 수강신청서(죽전)